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Seznamy Rusů! Haška zaměstnal Lipavský. Hýbe se to.
Velká dohra

parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Seznamy-Rusu-Haska-zamestnal-Lipavsky-Hybe-se-to-Velka-dohra-714377

15.09.2022 13:05 | Ze sítí

Bývalý hokejový brankář Dominik Hašek, který se od

začátku války na Ukrajině tvrdě staví proti účasti ruských

sportovců na mezinárodních akcích a požaduje, aby čeští

hráči z ruské KHL nemohli hrát za českou reprezentaci,

nyní bojuje proti tomu, aby v Praze při zápasech NHL hráli

ruští hokejisté. Hašek tím dle svých slov chce chránit lidské

životy, protože účast ruských hráčů dělá reklamu ruskému

režimu, který vyvolal agresi na Ukrajině. Brankářskou

legendu již ministerstvo zahraničí řízené pirátem Janem

Lipavským požádalo o zajištění seznamu dotyčných hráčů.

Foto: Facebook

Popisek: Dominik Hašek

reklama

Hašek podle zpráv serveru isport.blesk.cz kontaktoval

ministerstvo zahraničí, Senát i úřad vlády s žádostí, aby nebylo

dovoleno ruským hráčům týmů Naschville a San Jose účastnit se

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Seznamy-Rusu-Haska-zamestnal-Lipavsky-Hybe-se-to-Velka-dohra-714377?fbclid=IwAR1cUyGCVnsDKyu8UkEf0-9mqKyVcUEoZs3aUsvUrGBrUPMGBZqYoYSBfK4
https://isport.blesk.cz/clanek/hokej/419929/hasek-odmita-rusy-na-nhl-v-praze-nikoho-nechci-trestat-jde-o-bezpeci.html?fbclid=IwAR2PIzeSE4LZM5hn6hpS61LRERD_gesiwAIp59LJmC6mYiyTj-jfzwbxLHY
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zápasů NHL v Praze.

„Těším se na tento zápas a propagaci hokeje. Zároveň věřím, že

ruským hráčům nebudou vydána příslušná česká víza. Je to velmi

důležité pro podporu našeho ukrajinského spojence a bezpečí našich

občanů,“ uvedl Hašek v červenci pro ruskou televizi Match TV.

Už tehdy dal jasně najevo, že se bude snažit zabránit ruským hráčům

účastnit se zmíněného dvojzápasu. „Vždycky záleží na rozhodnutí

daného státu, jen je zde trošku problém, že jsme v Schengenském

prostoru a hrozí, že by jim vízum mohl vydat jiný stát. Ale chceme to

řešit v rámci celé Evropské unie a samozřejmě s českou ambasádou v

USA,“ dodal Hašek.

7. a 8. října v Praze proběhnou 2 zápasy NHL. V každém případě

nesmí nastoupit jediný ruský hokejista, aby zde v Čechách dělal na

ledě reklamu ruské agresi. Včera jsem měl na toto téma první

schůzku na úřadu vlády. Asi nevydání pracovního víza je jedna z

možností…“ informoval Hašek na twitteru.

7. a 8. října v Praze proběhnou 2 zápasy @NHL . V každém případě nesmí nastoupit jediný
ruský hokejista, aby zde v Čechách dělal na ledě reklamu russké agresi. Včera jsem měl na
toto téma měl první schůzku na @UradVladyCR . Asi nevydání pracovního víza je jedna z
možností…

— Dominik Hasek (@hasek_dominik) September 2, 2022

Toho prý ministerstvo zahraničí vyzvalo, aby sepsal seznam ruských

hráčů z obou týmů, které v Praze dvojzápas 7. a 8. října odehrají.

„Rozhodnutí nejsou na mně, ale mám zprávy, že v nejbližší době

odejde dopis na NHL,“ uvedl Hašek.

„Nikoho nehodlám trestat, to není sankce. Jediným cílem je

bezpečnost naší země, našich spojenců a v neposlední řadě taky

ruských vojáků, protože dřívější konec války může zachránit mnoho

jejich životů. Nejde o to, že se hokejisti někde narodili, ale že jsou

dospělými občany svého státu. A jako takoví nesou zodpovědnost za

činy své země. To nemůžeme nikomu upírat, tak to je,“ vysvětloval

svůj postoj Hašek.  

https://twitter.com/NHL?ref_src=twsrc%5Etfw
https://twitter.com/UradVladyCR?ref_src=twsrc%5Etfw
https://twitter.com/hasek_dominik/status/1565598735702319105?ref_src=twsrc%5Etfw
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„Mnozí lidé si zatím ještě neuvědomují, že vystoupení ruských

hokejistů na ledě je především mnohamilionová reklama v dolarech

na Rusko, jeho válku na Ukrajině a jeho agresivní politiku všeobecně.

Jen tím, že hráč vyjede na led, působí na morálku obyvatel své země,

na národní sebevědomí i ruskou armádu. Je to vzpruha pro ně a taky

jejich spojence po celém světě včetně některých českých občanů,

kteří jsou na jejich straně. Že to vede k dobyvačné válce a ztrátám

desetitisíců, možná již stovek tisíc životů, to víme. A právě proto chci

zabránit této reklamě, která Rusko a proruské síly podporuje a

povede k dalším ztrátám na životech. Nikoho ani v nejmenším

netrestám. Jen chci větší bezpečnost pro nás a naše spojence,“ stojí si

za svým bývalý brankář.

Hašek tímto dle svých slov chce chránit i životy ruských vojáků,

bojujících na Ukrajině. „Po návštěvě ministerstva zahraničí jsem

přesvědčený, že z jejich strany není zájem, aby zde 7. a 8. října při

zápasech NHL ruští hokejisté dělali reklamu ruské válce a zabíjení na

Ukrajině. Teď pro to je pouze potřeba urychleně udělat, co je třeba.

Pomůžeme Ukrajině, i mnohým ruským vojákům,“ napsal na

twitteru, že se věci hýbou „správným směrem“. 

Po návštěvě @mzvcr jsem přesvědčený, že z jejich strany není zájem, aby zde 7. a 8. října
při zápasech NHL ruští hokejisté dělali reklamu ruské válce a zabíjení na Ukrajině. Teď pro
to je “pouze” potřeba urychleně udělat, co je třeba. Pomůžeme Ukrajině, i mnohým ruským
vojákům

— Dominik Hasek (@hasek_dominik) September 10, 2022

„Mám radost. Věci se začínají hýbat. Ministerstvo zahraničí mě

požádalo o jména ruských hráčů v NHL, kteří by v Praze 7. a 8. října

mohli nastoupit. A zároveň o kontakt na vedení NHL. Hodně práce

před námi, ale už se věci dávají do pohybu,“ dodal Hašek a

zopakoval, že svojí aktivitou chce hlavně chránit životy.

Mám radost. Věci se začínají hýbat. @mzvcr mě požádalo o jména ruských hráčů v @nhl ,
kteří by v Praze 7. a 8. října mohli nastoupit. A zároveň o kontakt na vedení NHL. Hodně
práce před námi, ale už se věci dávají do pohybu.

— Dominik Hasek (@hasek_dominik) September 13, 2022

https://twitter.com/mzvcr?ref_src=twsrc%5Etfw
https://twitter.com/hasek_dominik/status/1568558674125230082?ref_src=twsrc%5Etfw
https://twitter.com/mzvcr?ref_src=twsrc%5Etfw
https://twitter.com/NHL?ref_src=twsrc%5Etfw
https://twitter.com/hasek_dominik/status/1569789599786074112?ref_src=twsrc%5Etfw
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„Každá podpora zvyšuje šanci na dosažení cíle. Ve finále to, co dělám

(podaří-li se), povede k naší větší bezpečnosti a záchraně životů

našich spojenců. A nakonec i k záchraně životů ruských vojáků.

Samozřejmě věci na sebe musí navazovat. Jedna věc není nic, ale

jistě dá do pohybu další,“ napsal v jednom z mnoha příspěvků

k tomuto tématu.

Každá podpora zvyšuje šanci na dosažení cíle. Ve finále to, co dělám(podaříli se),povede k
naši větší bezpečnosti a záchraně životů našich spojenců.A nakonec i k záchraně životů
ruských vojáků.Samozřejmě věci na sebe musí navazovat.Jedna věc není nic, ale jistě dá do
pohybu další

— Dominik Hasek (@hasek_dominik) September 13, 2022

Psali jsme:

Úprk Rusů od Charkova. Tohle je zlom, který

jsme si ani nedovedli představit, jásá analytik z

FSV UK

Von der Leyenová: Odvaha má jméno Ukrajina.

Pomůžeme každému

Hašek chce narušit zápas NHL v ČR. Rusy na

ledě nesnese. Už byl kvůli tomu ve Strakovce

Jdeš do ruské KHL? Do „nároďáku“ nesmíš,

padlo oficiálně

https://twitter.com/hasek_dominik/status/1569796625484365824?ref_src=twsrc%5Etfw
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Uprk-Rusu-od-Charkova-Tohle-je-zlom-ktery-jsme-si-ani-nedovedli-predstavit-jasa-analytik-z-FSV-UK-714273
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Uprk-Rusu-od-Charkova-Tohle-je-zlom-ktery-jsme-si-ani-nedovedli-predstavit-jasa-analytik-z-FSV-UK-714273
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Von-der-Leyenova-Odvaha-ma-jmeno-Ukrajina-Pomuzeme-kazdemu-714248
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Von-der-Leyenova-Odvaha-ma-jmeno-Ukrajina-Pomuzeme-kazdemu-714248
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Hasek-chce-narusit-zapas-NHL-v-CR-Rusy-na-lede-nesnese-Uz-byl-kvuli-tomu-ve-Strakovce-713060
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Hasek-chce-narusit-zapas-NHL-v-CR-Rusy-na-lede-nesnese-Uz-byl-kvuli-tomu-ve-Strakovce-713060
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Jdes-do-ruske-KHL-Do-narodaku-nesmis-padlo-oficialne-712364


5/7

Líbil se Vám tento článek?

Nezávislost naší redakce můžete podpořit peněžitým darem v

jakékoliv výši bankovním převodem na účet:

123 - 4175230287/0100

QR kód obsahuje údaje k platbě, výši částky si určete sami.

Redakci PL můžete podpořit i zakoupením

předplatného. Předplatitelům nezobrazujeme

reklamy.

Jste politik? Zveřejněte bez redakčních úprav

vše, co chcete. Zaregistrujte se ZDE.

 
Jste čtenář a chcete komunikovat se svými

zastupiteli? Zaregistrujte se ZDE.

reklama

Článek obsahuje štítky

Hašek , hokej , Rusko , NHL , válka na Ukrajině , isport.blesk.cz.

Lipavský

válka na Ukrajině

Zprávy z bojiště jsou v reálném čase těžko ověřitelné, ať již pocházejí

z jakékoliv strany konfliktu. Obě válčící strany z pochopitelných

důvodů mohou vypouštět zcela, nebo částečně nepravdivé

(zavádějící) informace.

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Jdes-do-ruske-KHL-Do-narodaku-nesmis-padlo-oficialne-712364
https://www.parlamentnilisty.cz/predplatne
https://www.parlamentnilisty.cz/profily-sprava/ProfileRegistration.aspx
https://www.parlamentnilisty.cz/profily-sprava/ProfileRegistration.aspx
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Ha%C5%A1ek
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/hokej
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Rusko
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/NHL
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/v%C3%A1lka%20na%20Ukrajin%C4%9B
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/isport.blesk.cz.%20Lipavsk%C3%BD
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Stručné informace týkající se tohoto konfliktu aktualizované ČTK

několikrát do hodiny naleznete na této stránce. Redakční obsah PL

pojednávající o tomto konfliktu naleznete na této stránce.

autor: jma

Mgr. Martin Červíček, Brig.gen.v.v. byl položen dotaz

Narůstající agrese

Mám dojem, že tu hrozně roste agrese mezi lidmi. Ať jde o obyčejné

lidi, často i nezletilé nebo třeba profesionály, jako je policie.

Nebojíte se, že s tím, jak špatně na tom lidi budou – nebo dokonce

už jsou, nebude situace ještě horší? Budete se tím nějak zabývat? A

když to vezmu z druhé strany, ne...

Odpověď na tento dotaz zajímá celkem čtenářů: 28

reklama

Další články z rubriky

20:51 Morálka? Vždyť ruský plyn jde do Evropy přes Čínu. Nebo od
Arabů, kde se kamenují ženy. Jiří Čunek si ťuká na čelo

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Valka-na-Ukrajine-on-line-aktuality-694197
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/v%C3%A1lka%20na%20Ukrajin%C4%9B
https://www.parlamentnilisty.cz/redakce/redakce/
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/Mgr-Martin-Cervicek-Brig-gen-v-v-112134
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/Mgr-Martin-Cervicek-Brig-gen-v-v-112134
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/otazka.aspx?id=152829
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Moralka-Vzdyt-rusky-plyn-jde-do-Evropy-pres-Cinu-Nebo-od-Arabu-kde-se-kamenuji-zeny-Jiri-Cunek-si-tuka-na-celo-714477
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„Kupovat daleko dráž stejný plyn a stejné dřevo jde proti rozumu a

smějí se tomu všichni kromě hloup…

 

 

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Moralka-Vzdyt-rusky-plyn-jde-do-Evropy-pres-Cinu-Nebo-od-Arabu-kde-se-kamenuji-zeny-Jiri-Cunek-si-tuka-na-celo-714477

